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Geacht College, Raadsleden. 
 
Graag uw aandacht voor het volgende. 
In het kort samengevat gaat dit schrijven over de onvrede onder de buurtbewoners van de 
Nieuweweg. Men is van mening dat de Nieuweweg te druk, rumoerig en zelfs onveilig is, waardoor 
het woongenot wordt aangetast. 
 
Toelichting 
Het verzakken van de infrastructuur door zwaar vervoer en intensief gebruik veroorzaakt breuk in 
riolering en resulteert in een ongelijk wegdek. Door dit alles ontstaan er trillingen welke op hun 
beurt de bebouwing weer aantasten. Dit is ook deels te wijten aan de hoge snelheden. Ook de 
luchtvervuiling door verkeer gaat op den duur zijn tol eisen. Al met al dus een enorme kostenpost 
voor de Gemeente en bewoners, indien er niet wordt ingegrepen. 
 
Hoe is nu een en ander ontstaan. 
Er is in de jaren veel nieuwe bebouwing in Hoogerheide en Woensdrecht bijgekomen. Tevens is 
door de jaren het gebruik en bezit van de auto toegenomen.  De vergrijzende bevolking en het 
nieuwe winkelgedrag zorgt er tevens voor dat er steeds meer verkeer bijkomt, daar de artikelen 
voor de deur worden afgeleverd. Ook is de toestroom door de jaren naar de polder in Woensdrecht 
groter geworden door meer bedrijvigheid. Het verkeersluw maken van de Onderstal en het 
bungalowpark (gebied Torontolaan, Canadalaan) doen er geen goed aan. Daarbij komt nog dat de 
ligging van de Aldi en Albert Heijn een negatieve bijdrage leveren. 
 
Het moge dus duidelijk zijn dat de verkeersdruk in de Nieuweweg erg hoog is, door 
bovengenoemde zaken. Enige jaren geleden is er al een gesprek geweest met de toenmalige 
wethouder, Dhr. Van Agtmaal en zijn verkeersdeskundige. Zij vonden het toen al een 
onacceptabele situatie en hebben toen in overleg met ons een wegversmalling met parkeervakken 
aan laten leggen. Echter een goede aanpak was op dat moment niet mogelijk, daar de weg niet 
kon worden ingericht als 30KM zone. Reden hiervoor was dat in het GVVP de Nieuweweg als 
Landbouwroute wordt aangemerkt. Ook het beperkte budget was hierbij een spelbreker. 
 
Zoals al aangegeven, de wereld is veranderd. Wij als bewoners vragen ons af of het aan de dag 
van vandaag nog noodzakelijk is om de Nieuweweg op te nemen in de Landbouwroute. Er is 
namelijk op deze route geen enkele actieve boerderij meer. Verder zou de route verlegd kunnen 
worden via de Grindweg, Zeeuwse weg(N289) en de Scheldeweg om de dorpskernen van 
Hoogerheide, Ossendrecht, Huijbergen en Putte te bereiken. Hierdoor zou de overlast in onze 
straat al een stukje minder worden.  
 
Ook het inrichten van de straat als 30KM zone komt dan in beeld als een mogelijke optie. Verder 
willen wij als buurt U erop attent maken dat er ook nog andere mogelijkheden zijn. Denk hierbij 
aan een ontsluiting weg voor Woensdrecht of de Nieuweweg inrichten als eenrichtingsweg. 
Ook het aanpakken van de kruising Doelstraat- Scheldeweg zal zeker bijdragen aan het ontlasten 
van de verkeersdruk in onze straat. Het zijn maar ideeën. 
 
Tot slot, het lijkt ons nu het juiste moment om dit onder de aandacht te brengen, daar in het 
beleidsplan wegen 2024- 2027 de reconstructie van de Nieuweweg wordt benoemd. Dit zou dan 
komend jaar worden gerealiseerd. Tot slot, als buurt zijn wij altijd bereid mee te denken hoe het 
beter kan. Graag uw reactie. 
 
Namens de buurtbewoners 
 


